

Referat for ordinært bestyrelsesmøde nr. 484, den 14. april 2025, kl. 17:30, på havnekontoret .

Deltagere: Preben Bjørn Madsen (PBM), Kim Von Bennekow(KB), Aneta Kjeldsen (AK), Anders Bratkov (AB), Bo Anttilainen (BA), Bob Nørup (BN), Kaj Ramskov Hansen (KRH), Niko Resch (NR), Villy Sørensen - (VS)

Øvrige: Flemming Bie (FB) (Ishøj Kommune), Frank Carlsen (FK) (Havnefoged)

Fravær : Frank Carlsen syg, Kim Von Bennekow havde valgt at trække sig, Kaj Ramskov Hansen afbud og Flemming Bie afbud.

Michael Frederiksen tiltrådte bestyrelsen med taleret, var mødt for Kim Von Bennekow som havde trukket sig.

3720 – Dialog med evt. fremmødte brugere

(max. 15 minutter) : Ingen fremødte

3721 - Godkendelse af referat 483

(forslag udsendt tidligere) : Referatet godkendt med 6 stemmer for og 2 imod.

3722 - Orientering fra Formanden: Formanden orienterede bestyrelsen om at der var indkaldt til møde på kommunen den 24/4 omkring beboelse på havnen.

3723 - Orientering fra Kassereren

(bilag sendes senere)

3724 - Orientering fra Havnefogeden : Havnefogeden fraværende til mødet pga. sygdom.

3725 - Orientering fra andre udvalg e. lign. Der var ikke noget til punktet.

3726 – Forberedelse af Repræsentantskabsmøde

a. Forslag til dirigent : Michael Toft havde accepteret.

b. Forslag til referent : Janni Jensen havde accepteret.

c. Forslag til beretning : Blev diskuteret forslag sendes fra formanden.

d. Godkendelse af årsberetning for 2024 med bilag: Kassereren Aneta gennemgik årsrapporten for bestyrelsen.

e. Godkendelse af forslag til tilpasning af budget 2025 Kassereren Aneta gennemgik punkterne som skulle justeres.

f. Eventuel stillingtagen til indkomne forslag: Repræsentantskabet

f1. Ændring af vedtægter vedr.. valg af repræsentanter fra SKS

f2. Ændring af vedtægter vedr.. indkøb af varer og tjenesteydelser fra bruger : Dette vil blive lagt op til at repræsentantskabet skal beslutte reglerne for dette.

f3. Udkast til nyt ordensreglement fra havnefogeden: Bestyrelsen vil indstille til repræsentantskabet, at der nedsættes et udvalg til at arbejde videre med udkastet, og at det ikke skal godkendes i den nuværende form.

Formøde : Det blev aftalt at der er formøde på havnekontoret kl. 17:00

3727 – Forslag fra bruger

(brev vedlagt)

Det overlades til havnekontoret at vurdere, hvad der umiddelbart kan imødekommes, og hvad der eventuelt kan medtages i kommende budgetter. Brugeren skal have et svar.

3728 - Eventuelt : Der blev forslået at der skal laves en skrivelse vedr. Hvidvaskeloven som skal lægges / sættes tydeligt på disken i indgangen, dette skriv skal være underskrevet af bestyrelsen. Bob ville lave et udkast til et sådanne, det er lavet og rundsendt, så nu må bestyrelsen godkende oplægget såfremt det er brugbart og kan godkendes.

Det blev pointeret at det skulle være med til at beskytte “frontpersonalet samt bestyrelsen” for evt. diskussioner med brugere der vil betale med større beløb end lovgivningen forskriver som lovligt.

Der var også en debat om havnens toiletter som er under alt kritik, her ønskes der fra bestyrelsens side at der bliver sat tanker i gang, så havnen kan fremstå prober, også på dette område.

Referent BN